
 

 

  

 

  
Nieuwerkerk, 25 februari 2019 

Onderwerp: jeugdzorg in Zeeland 

Vragen ingevolge artikel 44 reglement van orde aan het college van Gedeputeerde Staten door 

Gerwi Temmink van de fractie GroenLinks 

Toelichting: 

GroenLinks vindt een goede, laagdrempelige en snel beschikbare jeugdzorg in Zeeland van groot 

belang. Naast de (vaak acute) jeugdzorg die beschikbaar moet zijn voor jeugd en gezinnen die dat 

nodig hebben, heeft een goed functionerende jeugdzorg ook op langere termijn belangrijke 

effecten. Het draagt bij aan goede ontwikkelingskansen voor jeugd die door omstandigheden minder 

kansen hebben en het voorkomt dat een deel van de jeugd later met het strafrecht in aanraking 

komt.  

 

GroenLinks maakt zich zorgen door de recente berichtgeving naar aanleiding van de problemen bij 

Intervence. In diverse artikelen in onder meer de PZC wordt een analyse gemaakt over het ontstaan 

van de problemen. Hieruit komt voor de fractie van GroenLinks het volgende beeld naar voren: 

- De problemen bij Intervence spelen al langere tijd. Ondanks dat de problemen bekend zijn, 

heeft men de huidige crisissituatie niet kunnen voorkomen.  

- Als een belangrijke oorzaak wordt genoemd dat de Zeeuwse gemeenten dit type jeugdzorg 

duidelijk voor een lager tarief inkopen dan landelijk gemiddeld en dat dit tarief ook lager is 

dan de kostprijs. Pas nu Intervence zo ver in de problemen is willen de gemeenten meer 

betalen. 

- Het probleem is niet beperkt tot Intervence. Het inkoopbeleid geldt voor de hele jeugdzorg 

en in het interview met kinderrechter Joost Duinhof (zie link hierboven onder PZC) noemt hij 

expliciet ook andere Zeeuwse jeugdzorginstellingen waar vergelijkbare problemen spelen.  

 

GroenLinks realiseert zich dat voorzieningen in de jeugdzorg grotendeels een gemeentelijke 

verantwoordelijkheid zijn. Wij zien echter eveneens dat sommige vraagstukken niet (alleen) per 

gemeente/regio opgelost kunnen worden. Vanuit de gedachte dat iedereen in Zeeland meetelt en 

mee moet kunnen doen, ziet GroenLinks graag dat de Provincie hierin een verbindende rol speelt. 

 

Vragen: 

1) Is GS op de hoogte van de recente problemen in de jeugdzorg in Zeeland? 
2) Wat is de analyse van GS over de bewering dat gemeenten structureel te weinig betalen voor de 

Jeugdzorg? 
3) Bent u het met GroenLinks eens dat een slecht functionerende jeugdzorg een bedreiging vormt 

voor de leefbaarheid op sommige plaatsen in Zeeland?  

4) Kan en wil GS een verbindende rol spelen bij het oplossen van deze problematiek? Zo ja, hoe? 

https://www.pzc.nl/zeeuws-nieuws/jeugdzorginstelling-intervence-het-kan-anders-en-beter-maar-vraag-ons-nu-niet-precies-hoe~a16a88f6/
https://www.pzc.nl/zeeuws-nieuws/deel-zeeuwse-jeugdzorg-onder-curatele~aecf8a5f/141498977/
https://www.pzc.nl/zeeuws-nieuws/kinderrechter-joost-duinhof-over-gevolgen-wachtlijsten-en-dan-gebeurt-er-dus-maandenlang-niets~a59ec9d5/
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